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Acta de la Junta de l'AFA/AMPA celebrada el dilluns 10 de juny del 2024
(8 assistents)

Ordre del dia:

1. Reunió informativa Iddink
2. Rectificar el correu enviat
3. Reunió econòmica
4. Orles
5. Torn obert de paraules

1. Reunió informativa Iddink

Enviarem un correu a Iddink per proposar de fer una sessió d’informació telemàtica a les
famílies, amb convocatòria oberta via correu de l’institut. És una proposta de reunió
informativa que faciliti entendre el funcionament a totes les famílies que tinguin dubtes,
abans del 27 de juny.

2. Rectificar el correu enviat

Estaria bé especificar en un nou correu que aquest any no hi ha venda de llibres del curs,
que això només es feia el primer any.

De tota manera, com que potser fem una sessió informativa, es podria enviar un correu
conjunt amb aquesta rectificació i amb la informació de la sessió.

3. Reunió econòmica

La setmana entrant es farà una reunió amb la Nieves i la Tània per quadrar unes despeses i
uns pagaments que no encaixen, però que no son cap problema. Per exemple el retorn de
6€ a les famílies del viatge d’Astúries i altres partides que s’han d’ajustar de cursos passats i
bestretes pendents.

Voldríem tornar a qüestionar si els pagaments i les gestions de les sortides i altres despeses
que ara gestionem des de l’Afa es pot gestionar directament des de l’Institut.

També proposarem que hi hagi anualment una assiganció d’ajuda fixa anual per orles i
altres col·laboracions que fa l’Afa cada curs, i que consti a la informació del que fem com a
Afa amb la quota dels socis.
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4. Orles

Falta entregar les orles de 4rt, que hi havia un error. En principi estan ja impreses, però les
hem de portar abans d’aquest dijous a l’institut, que han de fer l’entrega.

5. Torn obert de paraules

Es torna a comentar que la sensació és que hi ha una manca de comunicació i d’informació
del que es fa a l’institut cap a les famílies, que segur que es fan xerrades i moltes altres
activitats que estan molt bé i que no arriben, o que arriben per canals que no acaben de
funcionar.

La sensació de les famílies és que seria més efectiu i més senzill simplement tenir una
pàgina web actualitzada, que no pas un excés de correus.

Potser caldria posar al dia una comunicació més àgil, amb finalitats potser més de promoció
i comunicatives, perquè hi hagi més pares amb ganes de portar els seus fills al centre.


